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AIT ALI, K TADLA ,MOROCCO                                                                                                                  أيت علي، قصبة تادلة، المغرب   
23 YEARS, UNMARRIED                                                                                                                                                23 سنة، عازب  
Tel : +                     212619842677                                                                                                         الهاتف:                         
OUSSAMA.ELGARNAOUI@GMAIL.COM
Education
 :2018Master : Linguistic  and Literary Curriculum for Teaching Arabic Language from the high school of professors, university of moulay ismail meknes morocco  .
2018:   ماجستير المناهج اللغوية و الادبية في تدريس اللغة العربية من المدرسة العليا للأساتذة، جامعة مولاي اسماعيل، المغرب
2016: Bachelor of professional : teaching Arabic language from the high school of professors, university of moulay ismail meknes morocco  .
2016: اجازة مهنية في تدريس اللغة العربية وآدابها من المدرسة العليا للأساتذة التابعة لجامعة مولاي اسماعيل بمكناس المغرب.  
2015 : BA : Arabic Studies and  linguistics, from university of moulay  souliman benni  mallal, morocco  .
 2015: اجازة في الدراسات العربية تخصص لسانيات من جامعة السلطان مولاي اسليمان بني ملال، المغرب.
2012 : Baccalaureate : literature, 2012 . K TADLA , MOROCCO. 
2012 : باكالوريا آداب، ثانوية مولاي رشيد قصبة تادلة المغرب.
Work Experience:
2016: Professor in Arabic language at the secondary school of Ibn al-Monasif
2016: استاذ متدرب بثانوية ابن المناصف الاعدادية بمكناس.
2018:  Professor in Arabic language at the secondary school of ibno Othman almaknasi
2018 : استاذ متدرب بثانوية ابن عثمان المكناسي الاعدادية  بمكناس .
2018 : Professor of Arabic Language at the Center of AALIM to teach Arabic to non-native speakers IN MEKNESS
2018 : استاذ بمركز عالم لتدريس اللغة العربية لغير الناطقين بها .
عملت في الكثير من البرامج الحكومية الامريكية مع مركز  عالم (كالفورنيا، اريزونا، فلاك شيب، ....)
Personal skills
 Word, Excel, Powerpoint.
Languages  :
Arabic / good
english / good
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